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t. PrzedsiEbiorcy prowadz4cy dzialalno$i gospadarcz4przy ul. Zbiegniewskiej

?0, 20a, 20 b, 20 c i 20 d maj4 duz,v problem z dostaw4 towaruo poniewaz w

z&t{}czee przy ich budynkach parkuj4 non stop samochody wystawion€ n&

sprzedaz przezinnych mieszkaric6w. Rclzwi4zaniem tej sprawy bytoby

wprowadzenie znaku dopuszczaj4cego tam parkowanie do 15 minut. Takie

rozwi4zanie jest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zataki

parkingowe, wzdluz tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sfuiyi
dostawie towar6w, r6wniez sluzbom publicznym, kurierom i't'p', a nie byc

mieiscenr wystawowym do sptzeda1y pojazdow samochodowych' Proszq o

koriystne dla przedsigbiorcow tam zlokalizowanych rozwi4zanie t"j
uci4zliwosci.

2, Mieszkaricy osiedla Poludnie korzystaj4ay ze spacerow w pobliskim lesie' sq

zbulwersowani faktem budowy osiedla domk6w jednorodzinnych w Srodku

kompleksu le$nego w rejonie Falbanki. Proszg o informaciE czy Gmina Miasto

Wloclawek dochowalo wszelkiej starannoici, przepis6w prawa i ochrony

Srodowiska, wydajqc zgodE na budowg w tym szczeg6lnym miejscu.

3. Mieszkan.n* bsi*dla poludnie buiwersuie za3miecony las na odcinku od ul'

Fabianka do ronda Fabianka i $ciezki rowerowo - pieszej u zbiegu ul. Jana

Pawla II.
4. Mieszkat'rcy ul. Lerniej 3aB2 zglaszalqpretensje ocrganizacji ruchu w rejonie

ich posesji zwiEzanej i przebrdo*4 ulicy Letniej. Scie2ka rowerolva i chodnik

przy braiie wjazdowe.i ogranicz-ai4widoczno3c i mogq prowadzi6 do

konfliktdw, nawet wypadkow zpieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy

brakuje zatoczek dla samgchod6w kurier6w, czy stuzb publicznych, co tez

rodzi okreslone perturbacje. TWierdzq,2e wypigtrzenia jezdni spowalniaj4ce

ruclt, powodujq iwigkszenie drgania i pEknigcia w ich domach' Proszq o

rozwakenie i wziqcie pod u**gg wniosk6w p6kijeszcze trwa przebudowa tej

dr0gl.
W Jentrum osiedla Michelin znajduje sig opuszczona i za$miecona posesJa

przy ul. Jana Pawla II 68 na naro2niku z ulic4 Wiewiorczq. Jest to wqtpiiwa

wizyt6wka osiedla, dlatego mieszkaficy prosz4 o zrobienie ztym porzEdku

w-wr&g--mLqgla.-
W irnieniu mieszkaficow osiedla przy ulicy Wilgi, Cienistej i l,ubinowej,

proszE o wyprofilowanie i wyr6wnania dw6ch pierwszych gruntowych ulic'
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Mieszkari cy Zazamcza, s4zbulwersowani, ze w niedawno oddanym przej$ciu

podziemnym przeztory w rejonie ulicy Radosnej zabraklo monitoringq co

powinno byc standardem przy kahdej miejskiej inwestycji'
W rejonie przei$cia podziemnego dla piesrych na osiedlu Zazamcze wyciEto

topoie, ale pozostawiono pniaki z ktorych odrastaj4 na ponad I metr wysoko$ci

chaszcze, ktorych tam nie powinno byi. W imieniu mieszkaric6w proszq o ich

usunigcie.
W zwiqzku ztym, ze niektorzy mieszkaricy dopuszczaj4 sig demontazu przqsel

zabezpieczal4cychtorowisko w rejonie przejScia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze, proszq prezydenta miasta o rozwa2enie mo2liwo$ci

dodatkowego przej$ciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej. Mozna

zastosow ac zabezpieczenia i romiqzanie przyj qte z powodzeniem na

potwyspie helskim w wojewodztwie pomorskim.

10. * centrum rr:iasta przy ulicy Krolewieckiej 23 jest zapadlina we wje*dzie do

bramy, co zagra2a szczeg6lnie pieszym poruszaj4cym siE tq ulic4. Mieszkafrcy

proszQ o naprawienie tej usterki.
11. Mieszkancy Wloclawka nie przyjmqiq do wiadomo$ci tlumaczeri pana

prez;ydenta dotycz4cych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozktadanie na

raty biezqcych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden sposob nie da sig tego

obronic. Dlatego apelujg do prezydenta o jak naiszybsze wykonanie napraw

jezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, kt6re s4 sygnalizowane w interpelacjach

moich i innych radnych, oraz interwencjami mieszkaic6w.
12.Mieszkarlcy Wloclawka zwracai4sig do radnych z pytaniami, dlaczego

pracownicy MZIDIT |MZZIUK realizuj4 swoje prace naprzemiennie z

pracownikami firm zewngtrznych i wlasnych? ProszE o przeprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk5w bud2etowych z ostatnich 3 miesigcy,We7,
podlegle jednostki i przekazanie informacji Radzie Miasta. Zachodzi

podej rzenie podwoj nego fi nan sow ania przez miasto fi rm zewnqtrmych oraz

w*asnych.

Z powalaniem

9.

Janusz Dgbc4ytiski


